
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen dana 13.05.2025. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica 
Bisag. 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke 
pošte Pozivom KLASA: 601-01/25-01/21, URBROJ: 2186-181-25-1 od 09.05.2025. godine. 
 
 Sjednici su prisutni članovi Upravnog vijeća: 

1. Stjepan Šafran, predsjednik, 
2. Marija Šafran Tir, potpredsjednica, 
3. Marko Futač, voditelj zapisnika, 
4. Andreja Podoljnjak. 
 

Ostali prisutni: 
1. Martina Hrupec, ravnateljica. 

 
Predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran otvara sjednicu, konstatira da postoji 

kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i predlaže sljedeći dnevni red: 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Verifikacija zapisnika s prethodnih sjednica Upravnog vijeća, 
2. Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju za kuharicu na 

neodređeno vrijeme, 
3. Donošenje Odluke o raspisivanju natječaja za upis djece u Kraći program predškole za 

pedagošku godinu 2025./2026., 
4. Osnivanje Povjerenstva za upis djece u DV Pčelica Bisag, 
5. Ostala pitanja i prijedlozi. 

 
 Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

Toč. 1) 
Verifikacija zapisnika s prethodnih sjednica Upravnog vijeća 

 
 Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 21.03.2025. godine. 
Predsjednik daje zapisnik sa sjednice održane 21.03.2025. godine na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 21.03.2025. godine 
je prihvaćen jednoglasno. 
 
 Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane elektroničkim putem 
27.02.2025. godine. Predsjednik daje zapisnik sa sjednice održane 01.04.2025. godine na 
glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 01.04.2025. godine 
je prihvaćen jednoglasno. 

 
 
 



Toč. 2) 
Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju 

za kuharicu na neodređeno vrijeme 
 
 Predsjednik poziva ravnateljicu da izvjesti Upravno vijeće o rezultatima natječaja. 
Ravnateljica izvještava da je na raspisani natječaj pristigla samo jedna molba. Molba Anite Ž. 
sadrži svu traženu dokumentaciju, a gospođa i sada radi kao zamjena u vrtiću, stoga 
ravnateljica predlaže da se prihvati ista. Predsjednik dodaje da se radi o natječaju na 
neodređeno jer će Vrtić po otvaranju novog područnog vrtića trebati još jednu kuharicu. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom 
natječaju za kuharicu na neodređeno vrijeme s Anitom Ž. na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju za 
kuharicu na neodređeno vrijeme s Anitom Ž. prihvaćena je jednoglasno. 
 

Toč. 3) 
Donošenje Odluke o raspisivanju natječaja za upis djece 

u Kraći program predškole za pedagošku godinu 2025./2026. 
 
 Predsjednik poziva ravnateljicu da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Ravnateljica 
obrazlaže da se ovaj natječaj raspisuje svake godine za djecu koja ne pohađaju redovan 
program. Ovaj Program održava se u vrtićima ili osnovnim školama ako nema vrtića. Prošle 
godine Kraći program pohađalo je samo dvoje djece, te stoga ove godine možda ni neće biti 
djece u Programu. Natječaj će biti objavljen na web stranicama vrtića, a Kraći program 
provoditi će se u razdoblju od 01.10. do 31.05. U najavi je i novi zakon kojim bi se obavezan 
predškolski program povećao na 700 sati godišnje.  
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za upis djece u Kraći 
program predškole za pedagošku godinu 2025./2026. na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Odluka o raspisivanju natječaja za upis djece u Kraći program 
predškole za pedagošku godinu 2025./2026. prihvaćena je jednoglasno. 
 

Toč. 4) 
Osnivanje Povjerenstva za upis djece u DV Pčelica Bisag 

 
 Predsjednik poziva ravnateljicu da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Ravnateljica 
podsjeća da je na prošloj sjednici donesena Odluka o raspisivanju natječaja za upis djece, a 
sada je potrebno osnovati i Povjerenstvo koje će natječaj i provesti. Ravnateljica predlaže 
sljedeći sastav povjerenstva: ravnateljica kao predsjednica Povjerenstva, pedagog Branimir 
Vincek kao član Povjerenstva iz stručnog tima te odgojiteljica Petra Rudić. Zbog novog vrtića 
u Breznici moći će se upisati sva djeca, za sada samo za Bisag, a ostala djeca od 01. siječnja. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o osnivanju Povjerenstva za upis djece u DV 
Pčelica Bisag na glasanje. 
 



 ZAKLJUČAK: Odluka o osnivanju Povjerenstva za upis djece u DV Pčelica 
Bisag prihvaćena je jednoglasno. 
 

Toč. 5) 
Ostala pitanja i prijedlozi 

 
 Ravnateljica izvještava Vijeće o izletu Točkica i Balončića akvariju u Karlovcu. Sutra 
će se održati i dječja olimpijada u Novom Marofu, a u kojoj će sudjelovati i naša djeca. Za 
kraj mjeseca planiraju se završne priredbe i druženje s roditeljima. 
 Ravnateljica obavještava Vijeće i da je Općina dobila sredstava za opremanje novog 
igrališta Vrtića u Bisagu. 
 
 Dovršeno u 19:00 sati. 
 
 
Voditelj zapisnika            Predsjednik 
    Marko Futač        Upravnog vijeća 
            Stjepan Šafran 


